
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AT
Kan ministeren bekræfte, at selv om han i pressemeddelelsen ”Regeringen
klar med ny milliardtilførsel til fremtidens skattevæsen” (den 31. august 2017)
kalder et milliardbeløb på forslaget til finansloven for ”nye”, så er der primært
tale om, at finansiere den allerede aftalte investeringsplan for skattevæsenet,
som et flertal i folketinget indgik aftale om i 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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